## STOCKMR.COM



All information discussed in this publication is subject to <u>our disclaimer</u>. 本刊物中讨论的所有信息均受我们的<u>免责声明</u>约束。 The Mr Stock Community,

We're thrilled to share our 2024 performance review for StockMr. Amid market volatility and Federal Reserve actions, we outperformed the benchmark S&P 500 and other market indices. Our unique **short-term trading approach** sets us apart from other financial bloggers and YouTubers, making us the only service in the Chinese community to offer this style.

Why short-term trading? Let's say you start with a \$100,000 investment and average a 1% gain weekly. After one year (52 weeks), your investment value would be:

Total value =  $100,000 \ge (1.01)^{52}$ Total value =  $100,000 \ge 1.64872$ Total value = 164,872.00

This amounts to a 64.87% return on investment in just one year.

If you're considering subscribing to StockMr, visit <u>https://stockmr.com</u> for subscription plan details. Thank you for your support, and happy trading!

Mr Stock

致美股先生会员,

我们很高兴为您分享 2024 年 StockMr 的短线仓位收益率回顾。在市场波动和美联储行动的背景下,我们的表现优于标普 500 指数和其他市场指数。我们独特的短线交易方法使我们从其他金融博主和 YouTuber 中脱颖而出,成为唯一一家在中文社区提供此类服务的平台。

为什么选择短线交易?假设您初始投资100,000美元,平均每周收益1%。经过一年(52周)后,您的 投资价值将是:

总价值 = \$100,000 x (1.01)^52 总价值 = \$100,000 x 1.64872 总价值 ≈ \$164,872.00

这意味着仅用一年时间就实现了约 64.87% 的投资回报。

如果您正在考虑订阅StockMr,请访问 <u>https://stockmr.com</u> 查看订阅计划详情。感谢您的支持,祝 您交易愉快!

Mr Stock

## <u>Official Short-Term Position Breakdown of Full-Year 2024 to 2025 (Since Record Began)</u> 2024-2025年官方短线仓位收益数据(自记录开始以来)

Equities (S&P 500 or NASDAQ): Jan 2, 2024 to Jan 5, 2024: SHORT. +5.15% Jan 15, 2024 to Jan 19, 2024: LONG. +10.4% Jan 29, 2024 to Feb 2, 2024: SHORT. -2.18% Mar 4, 2024 to Mar 8, 2024: LONG. +13.66% Mar 4, 2024 to Mar 8, 2024: SHORT. +2.24% Jun 3, 2024 to Jun 7, 2024: LONG. +~8.3% Jun 10, 2024 to Jun 14, 2024: SHORT. -1.52% Jun 17, 2024 to Jun 21, 2024: SHORT. -2.4% Jun 24, 2024 to Jun 28: LONG. -2% July 1, 2024 to July 5, 2024: SHORT. +1.2% July 1, 2024 to July 5, 2024: SHORT. -1.9% July 22, 2024 to July 26, 2024: LONG. ~-10% Aug 5, 2024 to Aug 9, 2024: LONG. +5% Sep 3, 2024 to Sep 6, 2024: LONG. +17.8 Sep 9, 2024 to Sep 13, 2024: SHORT. -0.67% Sep 16, 2024 to Sep 20, 2024: SHORT. -1% Sep 16, 2024 to Sep 20, 2024: SHORT. -2.62% Sep 16, 2024 to Sep 20, 2024: SHORT. -5% Oct 7, 2024 to Oct 11, 2024: LONG. +5.21% Oct 14, 2024 to Oct 18, 2024: SHORT. -1.08% Oct 14, 2024 to Oct 18, 2024: SHORT. +5.62% Oct 14, 2024 to Oct 18, 2024: LONG. +0.86% Oct 14, 2024 to Oct 18, 2024: SHORT. -2.97% Oct 21, 2024 to Oct 25, 2024: SHORT. -1.8% Oct 28, 2024 to Nov 1, 2024: SHORT. +1.57% Oct 28, 2024 to Nov 1, 2024: LONG. +0.46% Nov 11, 2024 to Nov 15, 2024: SHORT. -1.05% Nov 11, 2024 to Nov 15, 2024: LONG. -2.81% Nov 18, 2024 to Nov 22, 2024: LONG. +3.2% Nov 25, 2024 to Nov 29, 2024: LONG. +2.86% Dec 2, 2024 to Dec 6, 2024: SHORT. -4.5%

• • •

As of the week of Dec 2, 2024, the cumulative **short term position** returns for the week are <u>42.2%</u>. The above trades are based on a 1:1 position size, which means that if you invested all of your capital in each trade, you would have achieved this return rate. All trades have been shared on our YouTube channel, where you can verify their authenticity.

截至2024年12月2日那一周,累计短线仓位收益为 <u>42.2%</u>。上述交易以1:1的仓位作为示例,也就是 说如果你每次都投入所有资金在每一交易里面所获的收益率。所有交易均在我们的YouTube频道 上分享。您可以在那里验证它们的真实性。